
Değerli  öğretim üyeleri, 

Sayın Veliler, 

Pamukkale Üniversitesi Tıp Fakültesi’nin 2007-2008 öğretim yılı mezuniyet 

törenine hoşgeldiniz. 

Değerli  Veliler, 

Bugün burada  evlatlarınız  zorlu bir eğitim dönemini başarıyla tamamlamış 

bulunuyor.  Sizler de bu anı yaşamak için birçok fedakarlıkta bulundunuz. Bir 

doktor yetiştirmenin zorluğunu çok iyi biliyorum. Size sadece şunu 

söyleyebilirim, çileniz daha bitmedi. Yasalarla, sınavlarla, sağlık bakanlığı ile 

stresli günler sizi bekliyor. Ama bundan sonra mesleğini ülkenin hangi kısmında 

sürdürürse sürdürsün, ister uzman olsun, ister pratisyen hekim olarak devam 

etsin evladınız artık çok farklı bir dünyaya adım atmıştır, o bir pırlantadır, 

hayatınız boyunca onunla gurur duyabilirsiniz. 

Evlatlarınızı ülkenize ve dünyaya yararlı insanlar olarak yetiştimek için 

gösterdiğiniz bütün fedakarlıklar ve sabır için sizlere teşekkür ediyorum. 

Değerli öğretim üyesi arkadaşlarım, 

Çoğunuzla bu fakülte kurulduğundan beri biraradayız. Ne kadar kötü 

koşullarda  çalıştığımızı, ne kadar küçük hastanelerde başladığımızı  hepimiz 

hatırlıyoruz.  

Buna karşılık başardığımız şeylerde ortada. 

Bu bölgenin e önemli sağlık kurumuyuz. 

Üniversitemizin en çok yayın yapan fakültesiyiz. 

Aktif eğitimi başarabilen sayılı fakültelerden biriyiz.  



Bunlar hep, altyapı eksikliğini, kişilerin normalden daha fazla çalışarak 

kapatmasıyla ortaya çıkan başarılar.  

Bugün geldiğimiz bu başarılı noktaya rağmen önümüzde birçok yeni zorluk 

bizi bekliyor. Araştırma kuralları ve fon sistemlerindeki zorlayıcı gelişmeler, 

eğitim sisteminin bize biçtiği rol ile bilimsel gerçekler arasındaki uyumsuzluk, 

hizmet sisteminde bizleri yoksayan değişimler,  yeni problemlerimiz. 

Söylediğim problemler birer gerçek, ve bu aşamaya gelişleri en az 5 yıllık 

bir süre aldı. Araştırma, hizmet ve eğitim alanındaki paradigma değişimlerinin 

aynı döneme rastlaması bizler için ilginç bir rastlantı oldu. Akademik kurulda 

ayaküstü bunlara değinmeye çalıştım,  konuyu netleştirrmek açısından bu 

konuşmada da  kısaca bahsetmek istiyorum. 

Hiçbir problem birşeyin taraftarı olmak veya olmamak, birşeye inanmak 

veya inanmamak, birşeyi kabul etmek veya etmemekle çözülmez. Elde edilmiş iyi 

birşeyden vazgeçmek, başarılmış birşeyi yok saymak, edinilmiş tecrübeyi 

değerlendirmeden ilerlemek de çözüm değildir. 

Çözüm ancak varolan bütün parametreleri dikkate alarak, edinilmiş 

tecrübeyi kullanarak, değişkenler karşısında esnekliği koruyarak, varolan 

durumdan bir adım daha iyiye gidecek yöntemi bulmakla mümkündür. Ben 

çözümden bunu anlarım, buluncaya kadar da iyi birşeyden vazgeçmem. 

Bugüne kadar olduğu gibi bütün problemlerin üstesinden yine geliriz. Biz 

birlikte  problem  çözme yeteneği olan sayılı üniversitelerden biriyiz.  Ama daha 

iyi olabiliriz. Problemler ortaya çıktıklarında harekete geçen edilgen tavrımızı 

biraz daha değiştirip etken hale geçebileceğimize inanıyorum.  Tıp Fakültesindeki 

öğretim üyelerimizin üstün nitelikleri ve çalışma kapasitelerinin önemli bir 

kısmının daha henüz kullanılmadığını hissediyorum.  



Bu problemleri çözmek için çalışırken karşımızda açılacak olan fırsat 

pencerelerini şimdiden görüyorum ve heyecanlanıyorum.  

Bugüne kadar şikayet ettiğimiz eğitim, araştırma ve hizmet üçlüsü 

arasındaki dengesizliği yeniden değerlendirip herşeyi baştan yapılandırma fırsatı 

önümüzde duruyor.  

Bütün parametreleri dikkate alarak yeni gelir kaynaklarının sisteme 

alınmasını sağlamak ve elde edilen gelirlerin nasıl adaletli şekilde dağıtabileceğini 

planlama fırsatı da önümüzde. 

Bugüne kadar sınırlı ilişkilerimizin olduğu üniversitelerin diğer 

fakülteleriyle daha etken işbirliği içine girmek ve üniversite politikalarını 

yönlendirmede çok daha etkili olma fırsatı da burada.  

Toplumun üzerimize yüklediği yüksek doktor ve muayenehane doktoru 

etiketinden sıyrılıp, bilim adamlığı kalıplarını sağlamlaştırma fırsatı burda. 

Yapabileceğimiz o kadar çok şey var ki, biran önce sizlerle bir araya gelip 

çalışmak istiyorum.  

Değerli Konuklar,  

Hepinizin bildiği gibi yeni yüzyılda bilim dünyasının ana ekseni çeşitlilik, 

çok disiplinli çalışma, uluslararası hareketlilik, tanınma ve proje fonlarının 

desteğini sağlama üzerine kurulmuş bulunmaktadır. Bu konularda 

üniversitemizde birçok yeni gelişmeler olmaktadır.    

İletişim Fakültesi, Eğitim Bilimleri Enstitüsünden sonra, Fen-Edebiyat 

Fakültemizin Fen Fakültesi, ve Sosyal Bilimler Fakültesi olarak ikiye ayrılmasını, 

Müzik ve Sahne Sanatları Fakültesi’nin kurulmasını kararlaştırmıştır.   

Bu eğitim yılının son aylarında 3 önemli başarı elde ettik: 



 Birincisi, Tubitak akademik proje destekleri dalında Pamukkale 

Üniversitesi’nin, Türk Üniversiteleri arasında 10. Sıraya yükseldiğini öğrendik.  

2003-2008 yılları arasında artış hızında ise 196 kat ile Türkiye birincisiyiz. 

 İkinci haber ise Mühendislik Fakültesi’nden geldi.  Bilgisayar Bölümümüz 

Hewlet Packard’ın 100.000 dolarlık proje ödülünü kazandı. 

 Üçüncü iyi haber ise Eğitim Fakültesi’nden,  İlköğretim Bölümü 

üniversitemizin ilk  7. Çerceve projesini  ortak oldu. 

 Bütün bu haberler üniversitemizin son yıllarda yarattığı o büyük sinerji 

sayesinde oldu. Hedefimiz “Bölgesine, ülkesine, evrensel bilime katkıda bulunan 

bir araştırma üniversitesi” olmaktır. 

Bunun için bütün olanaklarımızı zorluyoruz. Araştırma yapmak isteyen 

herkesin önünü açıyoruz. Toplantılara katılanları, yayın yapanları destekliyoruz. 

Bu yıl 90 kişinin yurtdışı, 105 kişinin yurtiçi kongrelere bildiri ile katılmalarına 

destek olduk. Bu adımlar başlangıç adımlarıdır. Tıp fakültezi öğretim üyelerinin 

ilaç firmalarının gölgesinden kurtulması için önemli bir fırsattır. 

 Bilimsel dergilerimiz artık düzenli olarak basılabiliyor.  Öğretim üyelerinin 

yazdığı kitapların basılması için özel bir destek programı bu yaz başlıyor.  

Yeni yılda Pamukkale Üniversitesi Lisansüstü eğitim politikasında önemli 

bir değişikliğe gidiyor. Lisansüstü eğitim de uygulamaya yönelik çalışmaların 

ağırlığını arttırmak için bir dizi reform planlanmıştır. Yönetmelik değişikliği 

bunun ilk adımıdır.  

 Bu hamleyi, sanayi bursları, ortak girişim laboratuarları, sanayi 

koordinatörlüğü ve Teknopark’ın açılması izleyecektir. 

2010 yılı Tıp Fakültesi için altyapı açısından da önemli bir yıl olacaktır. Bu 

üniversitenin en çok öğretim üyesine, en yüksek bilimsel kapasitesine, en fazla 



artı değer üretme fırsatına sahip fakülesi olmasına rağmen,  15 yıldır özlemle 

beklediğimiz yatırımların hepsi gelecek yıl bitme aşamasına gelmiş olacaktır.  

Hem ana hastanemize, hem de Tıp Fakültesi binamıza 2010 yılında yerleşmeyi 

umut ediyoruz.  

Hep beraber zaten büyük bir aileydik, ama, gelecek senelerde çok daha fazla 

kadroya, öğrenciye ve olanaklara sahip daha büyük bir aile olacağız. 

Bu yıl üniversitemiz birçok ulusal ve uluslararası toplantıya ev sahipliği 

yaptı. Ülkemizdeki diğer üniversitelerden ve yurtdışından gelen bilimadamları 

üniversitemizi ziyaret ettiler. Bu görüşmelerin sonucunda Güney Kore Andong 

Üniversitesi ve Japonya dan Fukuoka Üniversiteleri ile ikili antlaşmalar  bu sene 

imzalanacaktır. Bu antlaşmaların içerdiği en önemli fırsat başka üniversitelere 

gidip bilimsel araştırmalarınızı oradaki laboratuarlarda sürdürme şansının 

yaratılmış olmasıdır.   

18 Eylül 2009 tarihinde Bologna Üniversitesinde düzenlenecek bir törenle 

Pamukkale Üniversitesi “Magna Charta Universitatum” belgesini imzalayacaktır. 

Dünyanın her tarafından 600’den fazla üniversite tarafından imzalanan bu belge 

ile bütün dünyaya üniversiter düşünceye duyduğumuz saygıyı ve üniversite 

geleneklerine bağlılığımızı ifade etmiş olacağız. Aynı zamanda uluslararası 

tanınırlığımız yeni bir aşamaya geçmiş olacaktır. 

2007 yılının Kasım ayında başlayan, stratejik plan analizleri, Şubat 2008 

yılında büyük bir katılımla haftasonu yaptığımız arama konferansı, Kalite 

Koordinasyon Kurulu’nun kurulması, Sürekli Gelişim Gruplarının çalışması ile 

ortaya çıkan özdeğerlendirme raporu, Avrupa Üniversiteler Birliği’nin ziyaretleri 

ile hazırlanan dış değerlendirme raporu ve bunun 5 Haziran 2009 Cuma günü 

saat 14.00’te bu kongre merkezinin A salonunda sunulması ile önemli bir aşama 

tamamlanmış bulunmaktadır. 



Bu süreçlere  Tıp Fakültesi hep güçlü olarak destek olmuştur, bundan 

sonraki gelişmelerde de yine en ön sırada olacaktır. Artık üniversitemizde 

tanımlama dönemi bitmiştir, yapılanma dönemi başlamaktadır. 

Benim inancım şudur: Tıp Fakültesi’nin, araştırma ve eğitim alanlarındaki yüksek 

nitelikli insan gücü, üniversitenin diğer dinamiklerinin oluşturduğu sinerjiye 

katılırsa, Pamukkale Üniversitesi şu anda bulunduğu yerin çok daha ilerisinde 

olacaktır. 

 Değerli akademik ve idari personelimiz, 

Uzun ve yorucu bir öğrenim yılından sonra, yeni mezunlarımızı  veriyoruz.  

Sizlere Pamukkale Üniversitesinin öğrencilerini yetiştirmek için gösterdiğiniz  

özverili çabadan dolayı, yöneticiniz, meslektaşınız ve dostunuz  olarak,  teşekkür 

ediyorum. 

Değerli Öğrenciler, 

 Sizlere uzun uzun tıp fakültesinin ne kadar farklı bir fakülte olduğunu, aktif 

eğitimin sizlere ve bizlere neler kattığını, sağlık dünyasının piyasa ekonomisi  ile 

ne kadar farklılaştığını, anlatacak değilim. İnsanlık var olduğundan beri tıp vardır 

ve hep  sorunlarla ve umutlarla dolu olagelmiştir.   

Tıbbın  

Acı ve mutluluk dolu, 

 gurur  verici ve yıkıcı,  

umutsuz sonlara ve yeni başlangıçlara açık,  

zenginlik ve fakirliğin birarada olduğu,  

bireyselliğin öneçıktığı, ekip dayanışmasının olmazsa olmaz olduğu 



çelişkilerle dolu, karmaşık dünyasına hoş geldiniz.  

Hayatı öğrenmek, geleceğe hazırlanmak için geldiğiniz Pamukkale 

Üniversitesinde uzun bir zaman geçirdiniz. Bu süre sonunda hepiniz başarınızın 

ispatı olan diplomayı almaya hak kazandınız.  Çalışkanlığınızla, zekanızla bundan 

sonra da önemli başarılar elde edeceğinize eminim.  

 İş dünyasında, sosyal hayatta birçok güçlüklerle karşılacaksınız, 

başarılarınız ve başarısızlıklarınız olacak. Yeni dostlarınız, yeni düşmanlarınız 

olacak. Kimi zaman çok sevinecek, kimi zaman çok üzüleceksiniz.  En büyük 

zorluğunuz neyin önemli neyin önemsiz olduğunu ayırt etmek olacaktır. Bazı 

insanlar bu ayrımı çabuk anlar,  bazıları hiç anlamaz. Sizlere  şu doğrudur bu 

yanlıştır, diye kestirme öğütler vermek istemiyorum.  Sadece, hayatınızda  

gerçekten neyin önemli olduğunu çok geç olmadan bulmanızı diliyorum.  

Ben bütün hocalarınız adına sizlere, Rudyard Kipling’in oğluna yazdığı o ünlü 

şiirinden alıntılarla seslenmek istiyorum: 

“Eğer sana kimse güvenmezken sen kendine güvenir  

ve onların güvenmemesini de haklı görebilirsen;  

 

Eğer beklemesini bilir ve beklemekten de yorulmazsan  

veya hakkında yalan söylenir de sen yalanla iş görmezsen,  

ya da senden nefret edilir de kendini nefrete kaptırmazsan,  

bütün bunlarla beraber ne çok iyi ne de çok akıllı görünmezsen;  

 

Eğer hayal edebilir de hayallerine esir olmazsan,  

 

Eğer düşünebilip de düşüncelerini amaç edinebilirsen,  

 

Eğer zafer ve yenilgi ile karşılaşır  



ve bu iki hokkabaza aynı şekilde davranabilirsen;  

 

ya da ömrünü verdiğin şeylerin bir gün başına yıkıldığını görür  

ve eğilip yıpranmış aletlerle onları yeniden yapabilirsen; 

Eğer aşırıya kaçmadan tüm insanları sevebilirsen;  

 

Yeryüzü ve üstündekiler senindir  

 

Ve dahası  

 

sen bir İNSAN olursun oğlum...  

(Rudyard Kipling) 

 

Değerli Öğrencilerimiz, 

Kampüste sizler olmadığınız zaman, neşe, endişe, heyecan, kargaşa kısaca hayat 

eksik oluyor.  Hepinizi özleyeceğiz. Yolunuz açık olsun 

Sizleri ve Anna Babalarınızı tekrar kutluyor 

Hepinize saygılarımı sunuyorum. 

 


